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Protokoll från Årsmöte 2011 

 
 

Datum:  2012-01-15 
 
Plats: Johan och Birgittas garage, Vikingavägen 2 
 
 
1. Ordförande öppnar mötet 
 
Styrelsens ordförande Odd Hegewald öppnade mötet och inledde med att hälsa alla deltagare 
hjärtligt välkomna. Alla deltagare passade även på att presentera sig kort för varandra. 
 
2. Uppförande av förteckning över närvarande röstberättigande medlemmar (en röst 
per fastighet) 
 
En lista skickades runt och samtliga deltagare fyllde i sitt namn och majoriteten även sin e-
postadress. 
 
3. Val av ordförande för mötet 
 
Odd Hegewald utsågs som ordförande för mötet. 
 
4. Val av protokollförare och justerare för protokollet 
 
Till protokollförare valdes Johan Blomqvist. Till att justera protokollet valdes Marianne 
Westh och Valter Sjöberg. 
 
5. Fråga om kallelse till mötet behörigen skett. 
 
Årsmötesdeltagarna konstaterade att kallelse skett på ett korrekt sätt. 
 
6. Styrelsens redovisningshandlingar 
 
Deltagarna fick en kopia på och Odd Hegewald läste upp verksamhetsberättelsen (bilaga 1). 
Närvarande passade i detta sammanhang på att samtidigt tacka styrelsens ordförande Odd 
Hegewald för hans många insatser under det gångna året. 
 
Kassören delade ut en kopia på en kassarapport (bilaga 2) och läste upp innehållet. I kassan, 
och på plusgirokontot, finns för närvarande knappt 23 000 kronor. 
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7. Revisionsberättelse 
 
Revisionsberättelsen, underskriven av revisorerna Marie-Louise Axelsson och Caroline 
Björnling, lästes upp. Inga anmärkningar fanns med avseende på föreningens räkenskaper och 
ansvarsfrihet för styrelsen föreslogs. 
 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 
 
9+10+11. Val av styrelseledamöter, suppleanter, revisorer, revisorssuppleanter och 
valberedning 
 
Några nyval är inte aktuella detta år men årsmötet beslutade om omval av följande personer: 
• Per Wessman som styrelseledamot i två år 
• Peter Lööwf som styrelseledamot i två år 
• Anitha Sandberg som ordförande i valberedningen i ett år 
• Elisabeth Jarl som ledamot i valberedningen i ett år 
• Per Wessman som ledamot i valberedningen i ett år 
• Johan Brauner som styrelsesuppleant i två år 
• Marie-Louise Axelsson som revisor i två år 
• Gunilla Tallbäck som revisorssuppleant i två år 
• Monika Westermark som revisorssuppleant i två år 
 
12. Fastställande av avgifter 
 
Styrelsen föreslog oförändrade avgifter och årsmötet beslutade i enlighet med detta förslag.  
 
Ovanstående innebär i korthet: 
• Medlemsavgiften är 200 kr/år och fastighet 
• Tillgång till EVBKs roddbåt kostar 100 kr i engångsavgift samt 100 kr/år och fastighet 
• Båtplats vid Erikstensbryggan eller vid Vikingabryggan kostar 300 kr/år och plats 
• Kommunal avgift (avseende arrendet) för båtplatser vid Vikingabryggan tillkommer med 

400 kr/år och plats 
 
13. Övriga frågor 
 
13.1 Båtplatser 
 
Enligt reglerna så får man inte ha kvar en båtplats om man inte utnyttjar den och Odd 
Hegewald förklarade hur det kan komma sig att det bara legat 3-4 båtar vid Erikstensbryggan 
under sommaren.  
 
För det första är trenden att medlemmar vill ha större och större båtar, så pass stora att de till 
slut inte kan ligga vid våra bryggor. Detta i kombination med viss ut- och inflyttning i 
området har skapat viss ”rotation” med avseende på båtplatserna. Då vårt kösystem är 
utformat så att man lär ha kontakt med flera medlemmar, och vänta på deras besked, vid varje 
tillfälle så tar det lite tid att åstadkomma ett byte. 
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13.2 Plan för gräsklippning och tömning av soptunnan vid Erikstensbryggan 
 
En lista skickades runt och gräsklippning samt tömmande av soptunnan vid Erikstensbryggan 
inför kommande säsong fördelades på ett antal frivilliga medlemmar. Det påmindes i 
sammanhanget att det finns en handgräsklippare nere under bastun. 
 
13.3 Lista med namn och telefonnummer att nyttja vid ”projekt” 
 
En ”Jag kan kanske hjälpa till”-lista cirkulerades runt och ett antal medlemmar skrev upp sina 
namn och telefonnummer. Tanken är att nyttja listan vid tillfällen då det behövs lite fler 
händer. T ex om det skall rensas vass eller om vi behöver ta ned ett träd. 
 
13.4 Hantering av riset efter stormen 
 
Många av oss fick ris på tomterna i samband med att stormen drog förbi för några veckor 
sedan. Några medlemmar informerade om att de planerar att göra en brasa av det på samma 
ställe som vi normalt sett har ”majbrasan”. Detta är dock inget som sker i EVBKs regi och om 
det skall göras så är erfarenheten att man bör tända brasan ganska snart efter att man samlat 
ihop riset, annars blir platsen gärna betraktad som en ”dumpningsplats” för lite allt möjligt. 
 
13.5 Reparation av trampolinen på Erikstensbryggan 
 
Trampolinen på Erikstensbryggan gick sönder i somras och planen är att reparera den så fort 
som det finns is att stå på under bryggan. 
 
 
Därefter tackade ordförande deltagarna och förklarade årsmötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet             Justeras  Justeras 
 
 
 
____________________               _____________________ _____________________ 
Johan Blomqvist             Valter Sjöberg  Marianne Westh 


